
BR.0002.2.1.2023 

PROTOKÓŁ Nr LXVIII/2023 

z obrad LXVIII SESJI RADY MIASTA KONINA, 

w dniu 25 stycznia 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Konina Tadeusz WOJDYŃSKI prowadził sesję z sali 

sesyjnej Urzędu Miejskiego w Koninie, przy ulicy Wiosny Ludów 6. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.30. 

W sesji uczestniczyli: radni Rady Miasta Konina, Prezydent Miasta Konina Piotr 

KORYTKOWSKI, zastępcy Prezydenta Miasta Konina Witold NOWAK i Paweł ADAMÓW, 

kierownicy wydziałów Urzędu Miejskiego, dyrektorzy i prezesi podległych jednostek 

organizacyjnych miasta i spółek miejskich oraz przedstawiciele lokalnych mediów. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia LXVIII sesji Rady Miasta Konina na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 

2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych - dokonał przewodniczący Rady Miasta Konina 

Tadeusz WOJDYŃSKI. 

Przewodniczący rady Tadeusz WOJDYŃSKI, cytuję: „Sesja prowadzona jest w trybie 

hybrydowym – obrady stacjonarne z możliwością wykorzystania środków 

porozumiewania się na odległość. 

Transmisja sesji online prowadzona jest na dotychczasowych zasadach. 

Wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Konina informuję, że zgodnie z art. 20 

ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym - obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

www.konin.pl. 

Państwa uczestnictwo w obradach sesji Rady Miasta Konina jest w pełni dobrowolne. 

Podczas uczestniczenia w sesji mogą być przetwarzane państwa dane osobowe, w tym 

wizerunek, na co Prezydent Miasta Konina, będący administratorem danych 

osobowych nie musi uzyskiwać państwa zgody. 
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Obecnie dokonam sprawdzenia obecności. Proszę o potwierdzenie swojego udziału 

w obradach.” 

Radni potwierdzili swoją obecność. 

Przewodniczący rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 22 radnych, co stanowi kworum 

do podejmowania uchwał. 

Nieobecny był radny: Jarosław Sidor. 

Przewodniczący rady, cytuję: „W związku z tym dyskusje i głosowania odbywać się 

będą poprzez system informatyczny, będę rownież pełnił funkcję sekretarza 

dzisiejszych obrad. 

W zawiadomieniu o zwołaniu dzisiejszej sesji otrzymali państwo radni ustalony 

porządek obrad wraz z materiałami. 

24 stycznia br. otrzymali państwo zmieniony porządek obrad. 

W punkcie 17 wprowadziłem projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów do przedszkoli, szkół i placówek oświatowych - druk nr 923. 

Ten projekt uchwały wprowadziłem na wniosek Prezydenta Miasta Konina. 

Zdejmuję z porządku obrad dzisiejszej sesji punkt 14 dotyczy on scalenia i podziału 

nieruchomości położonych w rejonie ulic Krańcowa i Wojciechowo. Przyczyną zdjęcie 

tego punktu jest to, że strona nie została skutecznie powiadomiona. Z uwagi na to, że 

powiadomienie zostało wysłane listem poleconym i list dotarł po posiedzeniu komisji. 

Strona wniosła tutaj, że bardzo chce być na komisji, przeczytam „Mając na względzie 

gwarancje zapewnienia stronom czynnego udziału na każdym etapie postępowania, 

w związku z obiektywnym, niezależnym od strony brakiem możliwości uczestnictwa 

w pracach Komisji Infrastruktury oraz Komisji Finansów w dniu 23.01.2023 roku, 

których to prace na podstawie przesłanych uchwał oceniamy negatywnie, 

podtrzymujemy wniosek o zmianę terminu zaplanowanych czynności i zapewnienie 

możliwości udziału w posiedzeniach komisji.” 

W związku z tym, żeby nie było już żadnych wątpliwości ten punkt zdejmuję i 

wprowadzimy go na sesje lutową i zapewnimy wtedy skuteczne powiadomienie. 

Przypominam, że rada może wprowadzić zmiany w ustalonym porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu, o czym stanowi zapis artykułu 

20 ustęp 1a i 4 ustawy o samorządzie gminnym. 

Czy ktoś z państwa chce zabrać głos w sprawie porządku obrad?” 
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Do porządku obrad radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

W głosowaniu brało udział 20 radnych. 

Nie głosowali radni Bartosz Małaczek i Tadeusz Piguła. 

W jednomyślnym głosowaniu: 20 radnych „za” - Rada Miasta Konina przyjęła porządek 

obrad. 

Wobec powyższego przewodniczący rady stwierdził, że realizowany będzie 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu obrad LXVII sesji. 

3. Sprawozdanie z pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok (druk nr 921), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 

(druk nr 922). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Konin do realizacji Programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 

(druk nr 920). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia przez Miasto Konin prowadzenia 

zadań powiatowej biblioteki publicznej dla Powiatu Konińskiego (druk nr 913). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Koninie 

(druk nr 919). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2023 (druk nr 909). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za dożywianie 

w tym za zakupione posiłki (druk nr 911). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 

Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku w sprawie ustanowienia 
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wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023 (druk nr 910). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 820 Rady Miasta Konina z dnia 

26 października 2022 roku w sprawie ustalenia opłaty za przewozy osób i bagażu 

ręcznego lokalnym transportem zbiorowym, świadczonym przez Miejski Zakład 

Komunikacji w Koninie Sp. z o.o. oraz określenia uprawnień do bezpłatnych 

i ulgowych przejazdów (druk nr 914). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 249 Rady Miasta Konina z dnia 

27 listopada 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym (druk nr 912). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 807 Rady Miasta Konina z dnia 

28 września 2022 roku w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

przechodu i przejazdu (druk nr 916). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Przebudowa 

ul.  Jana Pawła II w Koninie wraz z budową chodnika od obiektu mostowego nad 

Kanałem Warta-Gopło do skrzyżowania z  ul.  Laskówiecką” dofinansowanego 

z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 

(druk nr 917). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr 57 Rady Miasta Konina 

z dnia 30 stycznia 2019 roku w sprawie statutu Młodzieżowej Rady Miasta Konina 

(druk nr 908). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów do przedszkoli, szkół i placówek oświatowych (druk nr 923). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania (druk nr 915). 

18. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Rady Miasta Konina za 2022 rok (Komisja 

Rewizyjna, Komisja Finansów, Komisja Infrastruktury, Komisja Edukacji, Kultury 

i Sportu, Komisja Rodziny i Spraw Społecznych, Komisja Praworządności, Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji). 

19. Rozpatrzenie planów pracy Komisji Rady Miasta Konina na 2023 rok 
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a) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok (druk nr 918), 

b) przyjęcie planów pracy Komisji Finansów, Komisji Infrastruktury, Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu, Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji 

Praworządności, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji). 

20. Wnioski i zapytania radnych. 

21. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie obrad LXVIII Sesji Rady Miasta Konina. 

Obecnie przechodzimy do realizacji ustalonego porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad LXVII sesji. 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to przyjęcie protokołu 

obrad LXVII sesji. Sporządzony protokół został przesłany państwu radnym drogą 

elektroniczną. 

Stwierdzam, że do dnia sesji nie było uwag do protokołu z obrad. 

Czy państwo radni mają uwagi, bądź zgłaszają poprawki do protokołu? 

Nie widząc zgłoszeń stwierdzam, że protokół, do którego nie wniesiono zastrzeżeń 

i poprawek uważa się za przyjęty, o czym stanowi zapis § 34 punkt 7 Statutu Miasta 

Konina. 

Przypominam również państwu, że zgodnie z obowiązującymi przepisami protokoły 

obrad są umieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej.” 

3. Sprawozdanie z pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad, to sprawozdanie z pracy 

Prezydenta Miasta Konina w okresie międzysesyjnym. 

Treść sprawozdania z pracy Prezydenta Miasta Konina państwo radni otrzymali drogą 

elektroniczną. 

Czy ktoś z państwa chce zabrać głos?” 

Nie było zgłoszeń i uwag do sprawozdania. 
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Wobec tego przewodniczący rady poinformował, że rada przyjęła sprawozdanie z 

pracy Prezydenta Miasta Konina w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok (druk nr 921), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na 

lata 2023-2036 (druk nr 922). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie projektów 

uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok - druk nr 921 i zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 - druk nr 922. 

Otrzymali państwo również autopoprawkę Prezydenta Miasta Konina do druku nr 921. 

Proszę przewodniczącego Komisji Finansów o przedstawienie wypracowanej opinii 

do omawianych projektów uchwał. Udzielam głosu panu przewodniczącemu Markowi 

Cieślakowi.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów Marek CIEŚLAK, cytuję: „Projekty 

uchwał druk nr 921 i druk nr 922 były tematem obrad Komisji Finansów. Po udzieleniu 

informacji przez panią skarbnik Ewelinę Ostajewską-Szwankowską Komisja Finansów 

projekt uchwały druk nr 921 zaopiniowała pozytywnie – 6 radnych „za”, 3 radnych 

„wstrzymało się” od głosowania. Natomiast projekt uchwały druk nr 922 dotyczący 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 Komisja 

Finansów również zaopiniowała pozytywnie – 6 radnych „za”, 3 radnych „wstrzymało 

się” od głosowania. Dziękuję.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Do projektów uchwał radni nie mieli innych pytań. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 921 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

Wynikiem głosowania – 13 radnych „za”, 0 „przeciw” i 9 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Konina na 2023 

rok. 

Uchwała Nr 867 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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DRUK Nr 922 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

Wynikiem głosowania – 13 radnych „za”, 0 „przeciw” i 9 „wstrzymujących się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Konina na lata 2023-2036. 

Uchwała Nr 868 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Konin do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 (druk nr 920). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Rozpatrzymy teraz projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Konin do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023 druk nr 920. 

Projekt uchwały został państwu radnym doręczony drogą elektroniczną. Był 

przedmiotem obrad Komisji Rodziny i Spraw Społecznych. Proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie wypracowanej opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „W jednomyślnym głosowaniu: 7 radnych „za” – Komisja Rodziny i Spraw 

Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Konin do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2023. Odbyła się dyskusja, padło sporo pytań. 

Ja ze swojej strony jedynie chcę wyrazić satysfakcję z faktu, że te programy będą, są 

już jakiś czas realizowane przez naszą gminę, ponieważ takie jest zwyczajnie 

zapotrzebowanie ze strony naszych mieszkańców. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia Gminy Konin do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny 

i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2023. 

Uchwała Nr 869 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Konin 

prowadzenia zadań powiatowej biblioteki publicznej dla Powiatu 

Konińskiego (druk nr 913). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia przez Miasto Konin prowadzenia zadań powiatowej biblioteki 

publicznej dla Powiatu Konińskiego - druk nr 913. 

Projekt uchwały został państwu dostarczony drogą elektroniczną. Był przedmiotem 

obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, wobec tego prozę pana przewodniczącego 

Tomasza Andrzeja Nowaka o przedstawienie wypracowanej opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „W jednomyślnym głosowaniu 10 radnych głosowało „za” – Komisja 

Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia przez Miasto Konin prowadzenia zadań powiatowej biblioteki publicznej dla 

Powiatu Konińskiego.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia przez Miasto Konin prowadzenia zadań powiatowej biblioteki 

publicznej dla Powiatu Konińskiego. 

Uchwała Nr 870 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka 

w Żłobku Miejskim w Koninie (druk nr 919). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Koninie - druk nr 919. 

Projekt uchwały został państwu dostarczony drogą elektroniczną. Był przedmiotem 

obrad Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie wypracowanej opinii.” 
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Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Projekt uchwały omówił zastępca prezydenta Witold Nowak. Podobnie jak w 

poprzednim punkcie tutaj również w jednomyślnym głosowaniu: 7 radnych „za” – 

Komisja Rodziny i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Koninie. 

Odbywała się dyskusja, pojawił się postulat przy okazji dyskusji na ten temat dotyczący 

zwiększenia liczby miejsc w konińskich żłobkach. Tak, że resumując widać, że ta 

potrzeba istnieje i myślę, że jest szansa, żeby również odpowiedzieć na to 

zapotrzebowanie mieszkańców naszej gminy. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych.  

Wynikiem głosowania – 21 radnych „za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Koninie. 

Uchwała Nr 871 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu 

Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 

(druk nr 909). 

Przewodniczący rady, cytuję: „W kolejnym punkcie mamy do rozpatrzenia projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023 - druk nr 909. 

Projekt uchwały został państwu dostarczony drogą elektroniczną. Był przedmiotem 

obrad Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Zenona Chojnackiego o przedstawienie wypracowanej opinii.” 

Proszę przewodniczącego Komisji Rodziny i Spraw Społecznych o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały. 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Projekt uchwały omówiła pani dyrektor MOPR Małgorzata Rychlińska. 

W jednomyślnym głosowaniu 7 radnych „za” – Komisja Rodziny i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Programu 
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Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. Jak widzimy tymi działaniami 

obejmujemy jakby pełne spektrum naszych mieszkańców. Wcześniej mówiliśmy 

o żłobkach, teraz mówimy o działaniach na rzecz seniorów. Jedno i drugie myślę 

dobrze wypełnia potrzeby naszych mieszkańców. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2023. 

Uchwała Nr 872 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za dożywianie w tym za zakupione posiłki (druk nr 911). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Następny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za dożywianie w tym za zakupione 

posiłki - druk nr 911. 

Projekt uchwały został państwu doręczony drogą elektroniczną. Był przedmiotem 

obrad Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, wobec tego proszę przewodniczącego 

Zenona Chojnackiego o przedstawienie wypracowanej opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Projekt uchwały omówiła i jednocześnie na pytania radnych odpowiadała pani 

dyrektor MOPR Małgorzata Rychlińska. W jednomyślnym głosowaniu 7 radnych „za” – 

Komisja Rodziny i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za dożywianie w tym za zakupione posiłki.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. Nie głosował radny Bartosz Małaczek. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za dożywianie w tym 

za zakupione posiłki . 

Uchwała Nr 873 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 Rady 

Ministrów z dnia 15 października 2018 roku w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (druk nr 910). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 

2018 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 druk nr 910. 

Projekt uchwały został państwu dostarczony. Był przedmiotem obrad Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych, wobec tego proszę przewodniczącego Zenona Chojnackiego 

o przedstawienie wypracowanej opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Zenon CHOJNACKI, 

cytuję: „Projekt uchwały omówiła pani dyrektor MOPR Małgorzata Rychlińska. 

W jednomyślnym głosowaniu 7 radnych „za” – Komisja Rodziny i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin wymienionych 

w Uchwale Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku w sprawie 

ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 – 2023. Te zmiany są z pewnością korzystne dla mieszkańców naszej gminy, 

dlatego sugerujemy jako komisja, aby rada miasta podjęła tą uchwałę.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 21 radnych. Nie głosowała radna Monika Lis. 

W jednomyślnym głosowaniu: 21 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób i rodzin wymienionych w Uchwale Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 
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2018 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

Uchwała Nr 874 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 820 Rady 

Miasta Konina z dnia 26 października 2022 roku w sprawie 

ustalenia opłaty za przewozy osób i bagażu ręcznego lokalnym 

transportem zbiorowym, świadczonym przez Miejski Zakład 

Komunikacji w Koninie Sp. z o. o. oraz określenia uprawnień do 

bezpłatnych i ulgowych przejazdów (druk nr 914). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 820 Rady Miasta Konina z dnia 26 października 2022 

roku w sprawie ustalenia opłaty za przewozy osób i bagażu ręcznego lokalnym 

transportem zbiorowym, świadczonym przez Miejski Zakład Komunikacji w Koninie 

Sp. z o.o. oraz określenia uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów – 

druk nr 914. 

Projekt uchwały został państwu radnym przekazany. Był przedmiotem wspólnego 

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury. Proszę przewodniczących 

Marka Cieślaka o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów Marek CIEŚLAK, cytuję: „Projekt 

uchwały był tematem obrad Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury, został 

omówiony przez kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej Rafała Oblizajka. Radni 

nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Komisje zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie w jednomyślnym głosowaniu - 9 radnych „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 820 Rady Miasta Konina z dnia 26 października 2022 

roku w sprawie ustalenia opłaty za przewozy osób i bagażu ręcznego lokalnym 

transportem zbiorowym, świadczonym przez Miejski Zakład Komunikacji w Koninie 

Sp. z o. o. oraz określenia uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów. 

Uchwała Nr 875 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 249 Rady 

Miasta Konina z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyboru 

metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym (druk nr 912). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 249 Rady Miasta Konina z dnia 27 listopada 2019 roku 

w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym - druk nr 912. 

Projekt uchwały został państwu radnym przekazany. Był przedmiotem obrad Komisji 

Finansów i Komisji Infrastruktury, wobec tego proszę pana przewodniczącego Marka 

Cieślaka o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów Marek CIEŚLAK, cytuję: „Projekt 

uchwały – druk nr 912 był tematem obrad Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury, 

był omówiony przez kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej Rafała Oblizajka. 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanego projektu uchwały. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w jednomyślnym głosowaniu – 9 radnych „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 
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W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 249 Rady Miasta Konina z dnia 27 listopada 2019 roku 

w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik oraz zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Uchwała Nr 876 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 807 Rady 

Miasta Konina z dnia 28 września 2022 roku w sprawie obciążenia 

nieruchomości służebnością przechodu i przejazdu (druk nr 916). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 807 Rady Miasta Konina z dnia 28 września 2022 roku 

w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością przechodu i przejazdu - druk 

nr 916. 

Projekt uchwały został państwu radnym doręczony. Był przedmiotem obrad Komisji 

Finansów i Komisji Infrastruktury, wobec tego proszę pana przewodniczącego Marka 

Cieślaka o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów Marek CIEŚLAK, cytuję: „Projekt 

uchwały – druk nr 916 był omawiany na Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury 

przez panią kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzatę Lalak. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały w jednomyślnym głosowaniu – 9 radnych „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 807 Rady Miasta Konina z dnia 28 września 2022 roku w 

sprawie obciążenia nieruchomości służebnością przechodu i przejazdu. 

Uchwała Nr 877 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Przebudowa ul.  Jana Pawła II w Koninie wraz 

z budową chodnika od obiektu mostowego nad Kanałem Warta-

Gopło do skrzyżowania z  ul.  Laskówiecką” dofinansowanego 

z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych (druk nr 917). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: Przebudowa ul. Jana Pawła II 

w Koninie wraz z budową chodnika od obiektu mostowego nad Kanałem Warta-Gopło 

do skrzyżowania z  ul.  Laskówiecką” dofinansowanego z Programu Rządowy Fundusz 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - druk nr 917. 

Projekt uchwały został państwu radnym doręczony drogą elektroniczną. 

Był przedmiotem obrad Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury, wobec tego proszę 

pana przewodniczącego Marka Cieślaka o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów Marek CIEŚLAK, cytuję: „Projekt 

uchwały – druk nr 917 był tematem obrad Komisji Finansów i Komisji Infrastruktury. 

Był omówiony przez kierownika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Romana Jankowskiego, 

wywiązała się dyskusja. Po udzieleniu informacji i wyjaśnień przez dyrektora Zarządu 

Dróg Miejskich Grzegorza Pająka, komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 

w jednomyślnym głosowaniu – 9 radnych „za”.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Głos zabrała radna Katarzyna JAWORSKA, cytuję: „Bardzo się cieszę, że po tylu latach 

oczekiwania przebudowa ulicy Jana Pawła II będzie realizowana. Inwestycja bardzo 

ważna, bo ulica Jana Pawła II jest to droga wylotowa z Konina o bardzo dużym 

natężeniu ruchu. Jest to również droga prowadząca do wielu osiedli, które ciągle się 

rozbudowują. Godny podkreślenia jest fakt, że inwestycja ta w 95% jest 

dofinansowana z budżetu państwa i jest drugą, jeśli chodzi o wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na infrastrukturę drogową, które trafią do konińskiego 

samorządu. 

Dziękuję panu prezydentowi i wszystkim osobom zaangażowanym w przygotowanie 

tego merytorycznego wniosku o dofinansowanie tej inwestycji z Programu Inwestycji 

Strategicznych Polski Ład. Dziękuję również Komisji Rządowej za pozytywne 

rozpatrzenie wniosku przygotowanego przez koniński magistrat. 
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Mam nadzieję, że procedura przetargowa pójdzie bardzo sprawnie i szybko uda się 

wyłonić rzetelnego wykonawcę tej inwestycji. Dziękuję bardzo." 

Przewodniczący rady, cytuję: „Muszę powiedzieć, że ja też jestem zadowolony, że ta 

inwestycja wchodzi do realizacji, ponieważ jeszcze w tamtej kadencji, nie w tej 

składałem wnioski i usilnie zabiegałem, żeby tą inwestycje wprowadzić i realizować, 

dlatego wcześniej była już opracowana dokumentacja, tu razem z panem radnym 

Wiesławem Wanjasem, żeśmy o to zabiegali, także na pewno pan Wanjas też jest 

zadowolony z tego, że ta inwestycja jest realizowana.” 

Do projektu uchwały radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych.  

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Przebudowa ul.  Jana Pawła II 

w Koninie wraz z budową chodnika od obiektu mostowego nad Kanałem Warta-Gopło 

do skrzyżowania z  ul.  Laskówiecką” dofinansowanego z Programu Rządowy Fundusz 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

Uchwała Nr 878 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr 57 

Rady Miasta Konina z dnia 30 stycznia 2019 roku w sprawie 

statutu Młodzieżowej Rady Miasta Konina (druk nr 908). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr 57 Rady Miasta Konina z dnia 30 stycznia 

2019 roku w sprawie statutu Młodzieżowej Rady Miasta Konina - druk nr 908. 

Projekt uchwały został państwu radnym przekazany drogą elektroniczną. 

Był przedmiotem obrad Komisji Statutowej, wobec tego proszę pana 

przewodniczącego Wiesława Steinke o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Statutowej Wiesław STEINKE, cytuję: „To jest 

wniosek, który jest bardzo logiczny, ponieważ gdybyśmy nie dokonali tej zmiany 

w Statucie Młodzieżowej Rady Miasta, trzeba by organizować wybory do kolejnej 

kadencji w trakcie roku szkolnego, gdzie uczniowie często zmieniają szkoły i chcemy 

tego uniknąć i uporządkować ten tryb wyłaniania kandydatów do Młodzieżowej Rady 

Miasta. I w tej zmianie jak państwo czytacie przedłużamy kadencję do 30 września br. 

Pozostaje nam tylko tej inicjatywie powiedzieć tak. Dziękuję bardzo.” 
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Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 57 Rady Miasta Konina z dnia 30 stycznia 2019 roku w 

sprawie statutu Młodzieżowej Rady Miasta Konina. 

Uchwała Nr 879 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do przedszkoli, szkół 

i placówek oświatowych (druk nr 923). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do przedszkoli, szkół 

i placówek oświatowych - druk nr 923. 

Projekt uchwały został państwu radnym przekazany. Był przedmiotem obrad Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu, wobec tego proszę przewodniczącego Tomasza Andrzeja 

Nowaka o przedstawienie opinii.” 

Głos zabrał radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Komisja Edukacji, Kultury 

i Sportu jednogłośnie 10 głosami „za” –pozytywnie zaopiniowała druk nr 923. 

Ze swojej strony zapytałem zastępcę prezydenta Witolda Nowaka o szczegóły 

dotyczące tego projektu uchwały. Pan prezydent przekazał wyjaśnienia, z których 

wynika, że do takich zmian obliguje nas ustawa i zaopiniowaliśmy pozytywnie jako 

komisja ten projekt uchwały. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych.  

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do przedszkoli, szkół i 

placówek oświatowych. 



18 

Uchwała Nr 880 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zdalnego trybu 

obradowania (druk nr 915). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania - druk nr 915, który został państwu 

radnym przekazany. Projekt uchwały dotyczy sesji w miesiącu lutym również tutaj 

z uwagi jeszcze na zagrożenie epidemiologiczne proponujmy tryb hybrydowy.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Do projektu uchwały radni nie mieli innych uwag. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych.  

Wynikiem głosowania – 19 radnych „za”, 2 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” - Rada 

Miasta Konina podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania. 

Uchwała Nr 881 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

18. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Rady Miasta Konina za 

2022 rok (Komisja Rewizyjna, Komisja Finansów, Komisja 

Infrastruktury, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Komisja 

Rodziny i Spraw Społecznych, Komisja Praworządności, Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji). 

Przewodniczący rady, cytuję: „Kolejny punkt porządku obrad dotyczy przyjęcia 

sprawozdań z prac Komisji Rady Miasta Konina za 2022 rok (Komisja Rewizyjna, 

Komisja Finansów, Komisja Infrastruktury, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Komisja 

Rodziny i Spraw Społecznych, Komisja Praworządności, Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji). 

Zgodnie z zapisem art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, komisje 

przedkładają radzie sprawozdania z działalności. 

Czy państwo radni mają uwagi lub pytania do przedłożonych sprawozdań z pracy 

komisji, które zostały państwu przekazane drogą elektroniczną? 

Jeśli nie ma uwag, to proszę o przyjęcie sprawozdań z pracy komisji.” 

Przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za”- Rada Miasta Konina zaopiniowała 

pozytywnie sprawozdania z pracy komisji za 2022 rok. 

Przewodniczący rady stwierdził, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym komisje spełniły wymóg przedłożenia i przyjęcia przez radę sprawozdań z 

pracy Komisji Rady Miasta Konina. 

19. Rozpatrzenie planów pracy Komisji Rady Miasta Konina na 

2023 rok 

a) zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

(druk nr 918), 

b) przyjęcie planów pracy Komisji Finansów, Komisji 

Infrastruktury, Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Praworządności, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji). 

Przewodniczący rady, cytuję: „W następnym punkcie porządku obrad mamy do 

przyjęcia plany pracy Komisji Rady Miasta Konina na 2023 rok. Projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok - druk nr 918 

państwo radni otrzymali. 

Zgodnie z zapisem art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, komisje 

przedkładają radzie plany pracy. 

Plany pracy na 2023 rok państwo radni opracowali i przyjęli na posiedzeniach komisji 

i zostaną zatwierdzone na sesji.” 

Przewodniczący rady otworzył dyskusję 

Czy państwo radni mają pytania lub uwagi do projektu uchwały i przedłożonych 

planów pracy komisji?” 

Do projektu uchwały i planów pracy radni nie mieli uwag. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 918 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W jednomyślnym głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina podjęła uchwałę 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 
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Uchwała Nr 882 stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie plany pracy: Komisji 

Finansów, Komisji Infrastruktury, Komisji Edukacji, Kultury i Sportu; Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych; Komisji Praworządności oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W głosowaniu brało udział 22 radnych. 

W wyniku głosowaniu: 22 radnych „za” - Rada Miasta Konina przyjęła plany pracy 

komisji na 2023 rok. 

Przewodniczący rady stwierdził, że zgodnie z artykułem 21 ustęp 3 ustawy 

o samorządzie gminnym komisje spełniły wymóg przedłożenia i przyjęcia przez radę 

planów pracy komisji Rady Miasta Konina. 

20. Wnioski i zapytania radnych.  

21. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

Przewodniczący rady, cytuję: „Na początek podaję informację, że zgodnie z przyjętą 

zasadą, sesje odbywają się w ostatnią środę miesiąca, kolejna sesja odbędzie się 22 

lutego. 

Przechodzimy do punktu wniosków i zapytań radnych. Pierwszy zgłosił się radny Jakub 

Eltman, udzielam głosu.” 

Głos zabrał radny Jakub ELTMAN, cytuję: „Pozwolę sobie zadać pytanie do pana 

prezydenta, związane z Konińską Kartą Mieszkańca. Przygotowałem prezentację, aby 

omówić pewne schematy postępowania, a zarazem wykazać pewne, moim zdaniem 

niedoskonałości systemu, które się pojawiają. Moje pytanie, które chciałbym 

sformułować jest bardzo proste, czy moja karta mieszkańca jest gotowa do odbioru? 

Zarejestrowałem się internetowo na stronie konintumieszkam.pl, złożyłem wniosek 

zgodnie z wymaganiami, z pierwszą stroną PIT-u, ze zdjęciem, które w sumie nie 

wiemy do czego będzie wykorzystywane, prawdopodobnie do tej karty elektronicznej, 

która będzie wyświetlała się w telefonie. A następnie zgodnie z regulaminem wiemy, 

że ten wniosek powinien być rozpatrzony w przeciągu 14 dni od dnia złożenia. 

Wniosek składałem 3 stycznia, status wniosku – karta gotowa do produkcji. Ten status 

w panelu moje wnioski nie ulega zmianie, cały czas wyświetla się – karta gotowa do 

produkcji, więc jakby interpretuję tą informację, że karta jeszcze nie jest gotowa, nie 

jest możliwa do odbioru, ponieważ jest gotowa do produkcji, więc nie jest 

wyprodukowana. Zaznaczam kwestię daty 3 stycznia, więc jakby przekroczyliśmy ten 

termin 14 dni, który jest zapisany w regulaminie. 
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Kiedy przechodzę w zakładkę szczegóły, tam była taka zielona ikonka, wyświetla się 

szczegółowy status wniosku, ten status wniosku, to jest złożony wniosek, a więc 

ponownie nie ma informacji dotyczącej tego, czy ta karta jest do odbioru czy też nie. 

Ostatni e-mail, który otrzymałem jest z 5 stycznia, informuje on o akceptacji wniosku, 

więc jest to tożsame z tym statusem, który wyświetla się w zakładce moje wnioski, że 

karta jest gotowa do produkcji. Następnie w zakładce – moje sprawy 18 stycznia, 

a więc i tak już po tym terminie 14 dni pojawiła się informacja, sprawa zaadresowana 

do mnie jako do mieszkańca, nadana najprawdopodobniej przez pracownika urzędu 

pod tytułem „odbierz kartę”. Kiedy wchodzimy w szczegóły otrzymuję informację, że 

złożyłem wniosek, o czym wcześniej mówiłem, zaznaczyłem we wniosku, że chcę 

otrzymać kartę plastikową, więc udać się do punktu konsultacyjnego operatora czyli 

do MZK Konin, aby tam otrzymać kartę, a następnie otrzymasz wiadomość sms lub 

e-mail, że twój wniosek jest zaakceptowany, to przyjdź i odbierz kartę. I tutaj pojawia 

się ten błąd systemu, ponieważ taka wiadomość sms, czy e-mail nie dotarła. 

Jednocześnie zdaję sobie sprawę z determinacji, z liczby wniosków, które zostały 

złożone. Ta wiadomość została do mnie wysłana o godzinie pierwszej w nocy, więc 

podziwiam determinację pracowników zaangażowanych w wydawanie tych kart i to 

jak dużo pracy to wymaga. Jednocześnie pokazuję te slajdy, pokazuję tą prezentację, 

bo ja jako mieszkaniec Konina mam problem z ustaleniem, jaki jest status otrzymania 

tej karty mieszkańca, czy ona jest już gotowa, czy też nie, czy powinienem udać się do 

punktu, czy też nie. Pojawiają się różne sprzeczne informacje, sprzeczne informacje 

w zakładce – mój wniosek, sprzeczne informacje w zakładce – moja sprawa, więc 

pytanie, którym kończę tą prezentację, panie prezydencie czy moja karta mieszkańca 

jest gotowa do odbioru?” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Udzielam głosu panu prezydentowi w celu udzielenia 

odpowiedzi.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Choć to 

końcówka sesji witam serdecznie państwa, bo po raz pierwszy mogę zabrać głos 

podczas dzisiejszej sesji. 

Odpowiadając na pytanie pana radnego, wydaje mi się, że na pewno jest to błąd, bo 

tak nie powinno być. Skoro został pan powiadomiony o tym, żeby odebrać kartę, czyli 

pozostałe komunikaty dotyczące przekazania pana wniosku już zweryfikowanego 

i dyspozycja do tego, aby kartę najpierw wyprodukować, później wydać, wydaje się, że 

jest coś nie tak i chciałbym, żeby to była jednostkowa sytuacja. Natomiast oczywiście 

sprawdzimy to, bo być tak nie może, że interesant jest wprowadzany w błąd, pozwoli 

pan, że zweryfikujemy to i damy odpowiedź, jak to się stało. 
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Mamy już informację, że karta jest gotowa do odbioru i może pan w punkcie kartę 

odebrać. Natomiast nie powinno być tak, że interesant jest wprowadzany w błąd. 

Proszę państwa rzeczywiście mamy natłok składanych wniosków, w tej chwili już 3800 

takich wniosków zostało złożonych, zresztą, ci którzy już otrzymali kartę, a są takie 

osoby, już korzystają z ulg przysługujących posiadaczom Konińskiej Karty Mieszkańca. 

Tak że chcę podziękować wszystkim tym, którzy są zaangażowani w proces wydawania 

kart, przyjmowanie wniosków, obsługi systemu informatycznego. Myślę, że jeżeli 

chodzi o to, co pan zasygnalizował panie radny, jest jakąś pomyłką w systemie, którą 

będziemy chcieli zweryfikować, tak że za niedogodność przepraszam.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi. Udzielam głosu panu 

wiceprzewodniczącemu Zenonowi Chojnackiemu.” 

Głos zabrał wiceprzewodniczący rady Zenon CHOJNACKI, cytuję: „Ja w kwestii 

rozstrzygnięcia prawnego, jakie miało miejsce w połowie grudnia, myślę tutaj o sporze 

naszej spółki miejskiej PWiK z Wodami Polskimi. Z powodów niedochowania procedur 

sąd przyznał rację PWiK. Oczywiście przez to działanie, o czym zresztą wielokrotnie 

PWiK nas informował, poniósł, to przedsiębiorstwo poniosło określone straty 

i wielokrotnie pojawiała się taka informacja ze strony przedstawicieli PWiK, że 

absolutnie tymi stratami nie będą obciążeni mieszkańcy naszego miasta, tylko 

ewentualnie operator. Ta deklaracja była wielokrotnie powtarzana, natomiast 

ostatnimi czasy pojawiają się, mam nadzieję plotki, że być może jest inaczej. I tutaj 

bym poprosił o takie jasne stanowisko, żeby uspokoić naszych mieszkańców, że 

w żadnym wypadku te ewentualne straty nie zostaną scedowane na mieszkańców 

naszego miasta.” 

Przewodniczący rady, cytuje: „Dziękuję. Udzielam głosu panu prezydentowi.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Panie 

przewodniczący Chojnacki, w tej chwili jest taka sytuacja, dokładnie jak pan 

powiedział, że badamy sytuację prawną, możliwość nie ściągania tych należności. 

Przypomnę, że niestety, w związku z wyrokiem sądowym niestety trudno to 

powiedzieć jednoznacznie, bo potwierdzono to, o co PWiK walczył przez 2 lata 

sądownymi wyrokami i mamy sytuację taką, że stawki za wodę powinny wejść półtora 

roku temu. Teraz już mieszkańcy Konina otrzymają faktury, na których jest naliczana 

właściwa stawka za wodę. W tej chwili trwają konsultacje prawne i rozmowy na ten 

temat, jakie są możliwości wyjścia z tej patowej sytuacji, ale prosiłbym o chwilę 

cierpliwości, niebawem komunikat dotyczący tej całej sytuacji zostanie naszym 

mieszkaniom, państwu radnym przedstawiony.” 
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Przewodniczący rady, cytuje: „Dziękuję panu prezydentowi. Proszę o zabranie głosu 

pana radnego Tomasza Andrzeja Nowaka.” 

Głos zabrał radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Pierwszy wniosek. Jest to 

wniosek od mieszkańców Placu Zamkowego, wniosek dotyczy montażu domofonów 

w kamienicach o numerach Plac Zamkowy 7 i 8. Tam mieszkańcy od ładnych kilku lat 

czekają na domofony i co roku dowiadują się, że nie będą mogli ich mieć. 

W przypadku kamienicy nr 7 jest to koszt 4 tys. zł, a kamienica nr 8 to jest 7 tys. zł. 

Numer 8 to jest tak powiem orientacyjnie ta duża czarna kamienica na narożniku ulicy 

PCK i Placu Zamkowego. To jest bardzo paląca potrzeba ze względów bezpieczeństwa, 

tam w różnych godzinach, zwłaszcza do nr 8 wchodzą ludzie pod wpływem alkoholu, 

narkotyków, śpią w korytarzu, potrafią też załatwić potrzeby fizjologiczne i mieszkańcy 

nie dają sobie z tym rady. Ile można dzwonić na policję albo się użerać z tymi 

niepożądanymi osobami? I od lat oni monitują sprawy domofonów, od lat ten wydatek 

jest przekładany. Więc panie prezydencie proszę tutaj o jakąś interwencję. 

Jest jeszcze jedna sprawa, oczywiście bardziej kosztowna niż te 4 tys. zł plus te 7 tys. zł, 

ponieważ te budynki i ja też o to również wnioskuję od lat, że te kamienice mogłyby 

być już od wielu lat podłączone do sieci MPEC. Jak policzymy, to to jest minimum 

16 pieców razem, a pewnie będzie 20, bo przecież jednego pieca na mieszkanie nie 

ma, które po prostu są „kopciuchami”, jak to piece i to by się wpisywało dobrze w 

politykę likwidacji smogu, zadymienia na Starówce. Ale nie ma takiej decyzji, pewnie 

nie ma tych pieniędzy. Ja to rozumiem, ale panie prezydencie chociaż domofony dla 

tych ludzi. 

Drugi wniosek. To jest taki trochę dziwny wniosek, ale jest to wniosek o oznakowanie 

wiaduktu w przedłużeniu przy ulicy Wyzwolenia, czyli Wiaduktu Przemysła II i chcę 

przypomnieć, że ten wiadukt otrzymał nazwę Uchwałą Nr 622 i to w październiku 

2021 roku, a tam nigdzie nie ma nazwy tego wiaduktu. Pobliskie rondo im. Janiny 

Komornickiej jest od dawna oznakowane, wiadukt nie jest. Stoją na tej estakadzie 

zjazdu z wiaduktu przystanki MZK i znajduje się na nich napis „Wiadukt”, piękne, ładne 

przystanki. Więc pytanie, co z tym Przemysłem II, co z tym królem, który dał Koninowi 

prawa miejskie, bo miała się tak nazywać ulica Szarych Szeregów, miała być jego 

imienia ulica Kościelna, miał być bulwar nad Wartą, ostatecznie po wielkich bojach 

został patronem tego największego, najnowszego wiaduktu w Koninie? I bardzo 

dobrze i chwała wszystkim, którzy za tym głosowali, ale panie prezydencie od 

października 2021 roku nie ma swojej nazwy, więc wnioskuję o wykonanie tam 

odpowiednich oznakowań, bo to jest wstyd, że osoba jedna z najważniejszych 

w historii miasta nawet się teraz nie może tabliczki, że tak powiem, doczekać. 
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Kolejna sprawa, to wniosek o budowę chodnika wzdłuż ulicy Bankowej, to jest strona 

północna ulicy wzdłuż posesji OSP Starówka. Ten temat był już wcześniej poruszany, 

podobno był ustalony, podobno był załatwiony, ale niestety cały czas żadne prace 

z tego, co się dowiedziałem konkretne nie ma takich prac, nie ma takich potwierdzeń. 

OSP Starówka chętnie przekaże miastu nieodpłatnie 2 metry ziemi za swoim 

ogrodzeniem, żeby połączyć chodnik, który idzie od strony ulicy Kopernika w stronę 

ulicy 3 Maja. Jest to bardzo ważne, ponieważ na tym odcinku ulicy Bankowej, wzdłuż 

posesji straży znajdują się miejsca parkingowe, a nie ma chodników i jest tam bardzo 

niebezpiecznie, a to jest środek miasta. W tej sytuacji, kiedy gdzieś tam czasami 

mówimy o chodnikach w jakiejś części mało uczęszczanej miasta i się pochylamy nad 

tym, ale to jest środek miasta i tylko czekać, aż ktoś będzie cofał, uderzy jakiegoś 

staruszka czy kogoś, kto będzie szedł z tyłu samochodu i będzie dramat i wtedy 

będziemy myśleć, kto jest za to odpowiedzialny. OSP Starówka jest gotowa z tego co 

wczoraj rozmawiałem, jest gotowa straż pożarna na przekazanie tych dwóch metrów, 

w zamian prosiliby o utwardzenie kawałka terenu, ale to już jest do ustalenia i 

oczywiście przesuniecie płotu, który musiałby być zdemontowany i to by załatwiło 

problem komunikacji na tym terenie idealnie, bo byłoby to przedłużenie ulicy Szarych 

Szeregów poprzez ulicę Bankową aż do ulicy Kopernika, bo na tę chwilę nie można 

tam normalnie przejść, trzeba nienormalnie chodzić po jezdni. 

Kolejny wniosek to jest właściwie bardziej zapytanie, ponieważ składałem wnioski 

sesyjne 25 maja i później 26 września, a mamy teraz koniec stycznia 2023 roku, to był 

wniosek o zwężenie jezdni ulicy Wiosny Ludów i przesunięcie tej białej linii, która idzie 

wzdłuż Ratusza w stronę rynku, w stronę Placu Wolności, ponieważ można zwęzić 

jezdnię, a w ten sposób powstałaby możliwość normalnego przejścia tą stroną ulicy, 

bo samochody jak zaparkują, to nie można dojść do Ratusza, do naszej sali Ratuszowej 

i do tych posesji właściwie też nie ma jak przejść, bo trzeba wychodzić na jezdnię. 

I tutaj akurat nie jest bardzo trudne, żeby zmazać trochę linii przerywanej i ją 

przesunąć, tak że to jest ten wniosek, bardziej zapytanie, dlaczego to się nie dzieje? 

Bo z tego, co rozmawiałem z panem dyrektorem Pająkiem, to jest to łatwe i możliwe 

do wykonania. 

Jeszcze jedna sprawa. To jest zapytanie, również powtórzone sprzed roku, z 2 lutego 

2022 roku, ponieważ w 2021 roku pojawiła się taka informacja, że miasto będzie 

wydawało rocznik Wielkopolski Wschodniej, więc wtedy zapytałem, jaki jest postęp 

działań w tej sprawie, czy taki rocznik się pojawi? W 2022 roku już chyba raczej wiemy, 

że się nie pojawił, bo mamy 2023. Pytanie co dalej, bo są inne periodyki, które działają 

na przykład Polonia Maior Orientalis, której redaktorem jest profesor Gołdyn i teraz 

sprawa tego rocznika Wielkopolski Wschodniej. Pytam też jako przewodniczący 
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Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, bo takie wydawnictwo kiedyś funkcjonowało, 

później funkcjonowała jako Rocznik Koniński, który ostatecznie, że tak powiem zwinął 

skrzydła i od dłuższego czasu go nie mamy. I teraz zapadła decyzja, że będzie jakaś 

reaktywacja, ale już jako Rocznik Wielkopolski Wschodniej, ale nic nie mamy jako 

miasto, więc pytanie, co dalej w tej sprawie? I to są wszystkie moje wnioski.” 

Przewodniczący rady, cytuje: „Dziękuję. Udzielam głosu panu prezydentowi.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Chciałem 

od razu panu radnemu odpowiedzieć na jak zwykle długą wypowiedź pana radnego 

przy okazji ostatniego punktu sesji. Panie radny, zdaje sobie pan sprawę z tego, jaka 

jest sytuacja w tej chwili na Starówce, bo przecież ten temat to i pan i my poruszamy 

już niejednokrotnie o konieczności wymiany „kopciuchów” na Starówce. Mamy 

rozpisane plany działania, związane z systematyczną wymianą tychże palenisk 

w naszych budynkach komunalnych. Tych budynków jest kilkadziesiąt, natomiast 

przeprowadzenie wymiany pieców musi być przeprowadzone również 

z termomodernizacją, więc potrzeba na to określonych dużych pieniędzy. W tej chwili 

mamy plany dotyczące wymiany kolejnych budynków i systematycznie to czynimy, jak 

również będą opracowywane dokumentacje na tego typu działania. 

Jeśli chodzi o domofon, panie radny, to są zarządcy od tego, żeby zgłaszać tego typu 

tematy, a nie poruszać problem dotyczący domofonów, w którejś z posesji na sesji 

Rady Miasta Konina, zajmując cenny czas radnym i wszystkim obecnym na sesji. 

Prosiłbym, apeluję do pana radnego o to, żeby nad takimi drobiazgami, ja oczywiście 

rozumiem, że dla osób, które mają jakiś dyskomfort związany z niefunkcjonującym od 

jakiegoś czasu domofonem, to dla nich jest ważna rzecz. Natomiast prosiłbym pana, 

jeżeli pan podejmuje interwencję, żeby interweniować u zarządcy, a nie u prezydenta 

miasta w tej kwestii. Chciałbym, żeby każdorazowo pan pamiętał o tym, o co pana 

proszę. 

Jeżeli chodzi o oznakowanie wiaduktu, całkiem niedawno ten wiadukt uzyskał nazwę, 

natomiast przystanki oznakowane są „Wiadukt”, bo było przewidziane miejsce, gdzie 

taka nazwa przystanku powinna mieć miejsce. Jest oznakowanie „Wiadukt”. Oczywiście 

wymieniamy systematycznie wszystkie tabliczki, które mówią o nazwie ulicy, jak i 

również tabliczki na obiektach infrastruktury drogowej. Proszę być cierpliwym. Zarząd 

Dróg Miejskich nad tym pracuje, aby wymieniać systematycznie tabliczki, natomiast 

też mamy sytuację trudną, związaną z finansami i myślę, że panie radny uniknie pan 

kolejnych wypowiedzi swoich na następnych sesjach rady miasta, gdyż pieniądze, 

które ma do dyspozycji Zarząd Dróg Miejskich przeznaczone są chociażby na aktualne 
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remonty dróg, żeby ich nie było. Tak, że mam nadzieję, że za jakiś czas będzie pan 

usatysfakcjonowany, jeżeli chodzi o wymianę tabliczek. 

Natomiast jeżeli chodzi o chodnik na ulicy Bankowej, oczywiście temat, który był też 

wielokrotnie poruszany, temat jest nam znany, jest pilotowany również przez pana 

przewodniczącego, ja też w OSP Starówka się pojawiłem. Mamy wszystko uzgodnione, 

tyle tylko, powtarzam to jak mantrę. Szanowni państwo mamy też inne priorytety. To 

jest ważna sytuacja, żeby pieszy nie lawirował pomiędzy samochodami, czy też nie 

szedł jezdnią, tylko chodnikiem, jednakże tam potrzeba określonych pieniędzy, żeby 

chodnik położyć od ulicy 3 Maja do ulicy Kopernika. Jest to dość długi odcinek, 

natomiast formalności można powiedzieć są uzgodnione między Miastem, a OSP 

w zakresie wzajemnych relacji w związku z przeprowadzoną inwestycją. Liczę na to, że 

również to w ciągu najbliższego czasu nastąpi, natomiast priorytety w tej chwili są 

zupełnie inne. 

Ulica Wiosny Ludów przejście chodnikiem i ulica 3 Maja. Nie wiem czy pan radny też 

o ulicę 3 Maja mówił. Jeżeli taka rozmowa była, ja nie wiem. Ja idąc jedną i drugą ulicą 

wokół Ratusza jakoś dochodzę i nie mam dyskomfortu z przejściem, powiem szczerze 

i mam miejsce do przejścia. Natomiast oczywiście likwidacja miejsc postojowych 

spotka się z negatywnym przyjęciem chociażby kupców, którzy tu mają swoje biznesy, 

więc moim zdaniem zachowanie tego status quo, które w tej chwili istnieje jest 

zasadne. Natomiast uporządkowanie ruchu, czyli kwestia niewłaściwego parkowania, 

o to dba Straż Miejska.  

Jeśli chodzi o Rocznik Wielkopolski Wschodniej. Ja rozumiem, że pan mówi o tym 

Roczniku Wielkopolski Wschodniej, ale to tylko pan, bo ja innych takich postulatów 

dotyczących wznowienia wydawania tego wydawnictwa nie słyszałem i wydaje mi się, 

że to też nie jest priorytet na te ciężkie czasy finansowe, jeśli chodzi o samorząd, bo 

przecież wydawanie takiego wydawnictwa, to są też duże pieniądze.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu prezydentowi. Panie radny chce pan 

zabrać głos ad vocem to udzielam, myślę że pan doskonale wie, na czym to polega.” 

Ad vocem radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Ja niestety muszę się odnieść, 

ponieważ co do moich wniosków tutaj pan prezydent trochę użył sformułowań, które 

ja muszę wyjaśnić niestety, ponieważ jeśli chodzi o PGKiM, to doskonale sobie zdaje 

sprawę, że zarządza kamienicą Plac Wolności nr 8. Z uzyskanych przeze mnie 

informacji wynika, że Miasto na tyle obcięło pieniądze, które mają być wydatkowane 

na tę kamienicę, że po prostu pewne rzeczy w budynkach komunalnych nie są 

robione. I dlatego też to mówię, ponieważ mieszkańcy, co mają iść do PGKiM i położyć 

się jak „Rejtan”, oni wolą przyjść tak naprawdę w tej sprawie do Urzędu Miejskiego. 
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Panie prezydencie, jeśli chodzi o chodnik wzdłuż ulicy Bankowej, to jak pan powiedział 

przed chwilą, że jest wszystko ustalone, bo to się przecież nagrało, że chodzi o odcinek 

do ulicy Kopernika. To nie chodzi o odcinek do ulicy Kopernika, bo od strony ulicy 

Kopernika połowa ulicy Bankowej dobry chodnik posiada, chodzi o chodnik wzdłuż 

posesji OSP Starówka, więc chciałem to tylko sprostować. Więc wygląda na to, że 

żadne ustalenia nie są zrobione i jeżeli pan tam na miejscu był, to pan może był od 

strony ulicy Kopernika, a to jest bardzo daleko od straży i na tym długim odcinku 

chodnik jest.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Panie radny, ja potwierdzam, że pan prezydent był 

razem ze mną, chodziliśmy i doskonale znamy temat. Nie musi pan nas tutaj pouczać.” 

Kontynuując radny Tomasz Andrzej NOWAK, cytuję: „Pan przewodniczący też zna 

temat, że od strony ulicy Kopernika do straży chodnik jest i to doskonały. A pan 

prezydent powiedział o chodniku, który trzeba zbudować od ulicy 3 Maja do ulicy 

Kopernika, to w takim razie wyjaśnijmy jeszcze raz. Może ja pana prezydenta źle 

zrozumiałem. Chodzi o odcinek wzdłuż posesji OSP Starówka. 

Jeszcze jedna rzecz. W sprawie tego oznakowanie wzdłuż Ratusza. Panie prezydencie, 

bo pan powiedział, że pan nie wie jak to się odbije na przedsiębiorcach, bo będą mieli 

usunięte miejsca parkingowe. Nie. Chodzi o ulicę Wiosny Ludów, tutaj gdzie jezdnia 

jest bardzo szeroka, jest ulica jednokierunkowa i wystarczy tą linię przerywaną 

przesunąć właściwie o metr i to nie zmienia w żaden sposób komfortu jazdy 

samochodów, a poprawia komfort ludzi, którzy po prostu chodzą. Powiem panu panie 

prezydencie tak, ostatnio musiałem przez kilka tygodni chodzić o kulach i niech pan mi 

wierzy, że jeżeli ja się nie mogłem, w miarę sprawny, ale jednak o kulach zmieścić, to 

co dopiero osoba starsza, która czasami musi przejść na tą stronę, albo wysiąść z 

samochodu i nie może, bo parkuje lewą stroną od strony jatek czy od posesji, więc to 

o to chodzi. Nie chodzi o żadne likwidowanie miejsc parkingowych, więc to dotyczy 

przesunięcia tej linii przerywanej, która idzie wzdłuż Ratusza o 1 metr, pomniejszenie 

po prostu jezdni ulicy Wiosny Ludów, co w żaden sposób nie wpłynie na komfort 

kierowców, a wpłynie na komfort przechodniów. 

Jeszcze jedna sprawa. Panie prezydencie, jeżeli pan nie wie, że Miejska Biblioteka 

Publiczna miała w swoich planach wydawanie Rocznika Wielkopolski Wschodniej, to ja 

dziękuję bardzo. A mówienie ciągle o tym, że mamy inne wydatki, ja wiem, że mamy 

inne wydatki, więc nie musimy tego ciągle powtarzać. Ale naprawdę to niech pan 

w takim razie dopyta o Rocznik Wielkopolski Wschodniej, który miał być 

reaktywowany, na który wpłynęły prace i tak dalej. Proszę zapytać Piotra 
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Rybczyńskiego kierownika archiwum w Koninie, który miał się tą sprawą właśnie też 

zajmować w ramach współpracy z biblioteką.” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu i na przyszłość proszę się 

skracać, bo my doskonale tutaj te tematy znamy. Pan radny Jacek Kubiak.” 

Głos zabrał radny Jacek KUBIAK, cytuję: „Ja mam takie zapytanie, ze względu na to, że 

miałem kilka telefonów, osoby z miasta dzwoniły, zresztą dzisiaj powiedziały, że będą 

tą sesję słuchać. Chciałem tylko zadać takie pytanie, czy jest prawdą, że była jakaś 

awaria na rurze, którą wiercono przy stadionie i tam są problemy i powstały jakieś 

koszty. Czy jest to prawda czy nie?” 

Przewodniczący rady, cytuję: „Dziękuję panu radnemu. Udzielam głosu panu 

prezydentowi.” 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Konina Piotr KORYTKOWSKI, cytuję: „Będzie to 

krótka odpowiedź. Nic na ten temat nie wiem.” 

22. Zamknięcie obrad LXVIII Sesji Rady Miasta Konina. 

Przewodniczący rady, cytuję: „Porządek obrad został wyczerpany, stąd też zamykam 

LXVIII Sesję Rady Miasta Konina, dziękując wszystkim za udział w obradach.” 

Obradom przewodniczył  

Przewodniczący Rady Miasta Konina 

/-/ Tadeusz WOJDYŃSKI 

Protokołowało: 

Biuro Rady Miasta Konina 
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